
Föräldramöte 10/10 2016 DIF p-03 

 
 

Klubben informerade 
Ombyggnad klubbstugan försenad. Kommunens offentliga anbud fick inte några svar. Ombyggnad 

blir troligtvis tidigast till våren vilket ställer till problem med omklädningsrum 

Klubben informerade om beslut som har tagits avseende spelare som bytt lag och varför det beslutet 

togs. 

Klädesavtalet med Puma/Intersport löper ut vid årsskiftet. Beställ inga nya kläder innan nytt avtal är 

klart. 

Ordförande Thomas Ljungdahl lämnar sitt ämbete i samband med årsmötet i mars. Valberedningen 

letar ersättare. 

A-lagets båda tränare slutar. Klubben letar lösning. 

Furulunds konstgräsplan överklagad då företaget som förlorade anbudet överklagat. Furulund 

kommer därför att träna i Dösjebro under vintern vilket kommer att göra det trångt. 

Salami / Klubbkassa 
Beslutades att laget ska sälja salami i för att i första hand köpa vars ett träningsset till alla killarna t-

shirt/shorts. Krav på minst 3 produkter för att få träningssetet. Dessa ska vara inköpta till 

träningslägret. Just nu har vi 39.000 i kassan. Träningslägret på 29.000 är betalt samt MFF 6/11 är 

betald. För att vi ska fortsätta kunna göra saker utöver träning/match beslutade mötet att försäljning 

måste ske även fortsättningsvis. 

 

Träningsläger 
31/3 till 2/4 i Degeberga. Allt är betalt och klart. Lämning ca 16 på fredagen och hämtning runt lunch 

söndagen. Mer info under våren. Samtliga spelare deltar, dvs 19 stycken. 

Cuper 
Pågacupen (7-manna) 1 lag; 29 oktober. 

GoF cupen, (inomhus), 2 lag; 3 december  

Landoras vintercup, ute 11-manna. Spelschema inte släppt 

Träningar 
Under vintern: 

Tisdag och torsdag konstgräs 17:30-19:00 

Lördagar 15-16 konditionsträning Skönadal (ute) de helger vi inte har match 

Våren: 

3 träningar per vecka. Tider inte klara. 



Lagföräldrar 
Håkan Wallentin lämnar då Oscar gör en paus med fotbollen. Tack för ett fantastiskt jobb genom 

åren. 

Nina (Valdemar) och Joakim (Oscar R) fick fortsatt förtroende. De ser gärna att ytterligare en hjälper 

till som lagförälder även om det inte är betungande. 

Laget har 6 osålda Dreamstar häften kvar. Vinsterna från Dreamstar går oavkortat till 

klubbgemensam cup som kommer alla barnen tillhanda. Det är därför viktigt att vi gemensamt 

försöker sälja dessa. 

 

Utvecklingssamtal 
Under vintern kommer vi att ha ”utvecklingssamtal” med samtliga spelare enskilt för att de ska 

kunna förbättra sina svagare sidor 

 


